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Brakuje lekarzy psychiatrów

Już za parę lat w województwie świętokrzyskim mogą być poważne problemy z
zapewnieniem opieki specjalistycznej osobom ze schorzeniami psychiatrycznymi.

 Już  za  parę  lat  w  województwie  świętokrzyskim  mogą  być  poważne  problemy  z
zapewnieniem opieki specjalistycznej osobom ze schorzeniami psychiatrycznymi.
 Specjaliści biją na alarm i podkreślają , że już w tej chwili w regionie brakuje lekarzy mówi
doktor Teresa Tymińska-Tkacz wojewódzki konsultant do spraw psychiatrii.  Jak twierdzi
wielu młodych ludzi nie decyduje się na wykonywanie zawodu między innymi ze względów
finansowych oraz trudności, jakie obecny system stawia w procesie robienia specjalizacji. 

 Zgadza się z tym także doktor Andrzej Plutecki z Wojewódzkiego Specjalistycznego Zespołu
Opieki Neuropsychiatrycznej, który dodatkowe trudności upatruje w braku w województwie
oddziałów akredytowanych umożliwiających lekarzom specjalizację.
 Specjaliści  zgodnie  twierdzą,  że  w  województwie  powinno  być  zdecydowanie  więcej
oddziałów, na których możliwe byłoby leczenie osób ze schorzeniami psychiatrycznymi. Ich
zdaniem powinno się je tworzyć między innymi przy szpitalach powiatowych. Oddzielnym
problemem jest zagwarantowanie miejsc do leczenia młodzieży.

 Z danych statystycznych wynika, że z każdym rokiem przybywa chorych wymagających
opieki  psychiatrów .  W tym roku  w  województwie  świętokrzyskim poradom i  leczeniu
poddało się już 16-cie tysięcy osób. Region dysponuje dwoma specjalistycznymi placówkami,
jest  to Wojewódzki  Specjalistyczny Zespół  opieki  Neuropsychiatrycznej  w Kielcach oraz
Szpital Psychiatryczny w Morawicy.
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